
Rada Miejska w Nowej Słupi 

Radni-Sesja 

Protokół nr 19/2022 

LXX Sesja w dniu 29 grudnia 2022  

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:13 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dzień dobry państwu. Witam bardzo serdecznie otwieram 70 sesje rady miejskiej w Nowej 

Słupi. Mam nadzieję, że to w tym roku już ostatnia sesja. Witam burmistrza miasta i gminy 

pana Andrzeja Gąsiora. Witam zastępce burmistrza pana Włodzimierza Zarębę. Witam 

sekretarz Gminy panią Agnieszkę Lewandowską. Witam skarbnik gminy panią Edytę Durak. 

Witam kierownika miejsko-gminnego ośrodka pomocy społecznej panią Annę Moruś-

Mergalską. Witam kierownika referatu gospodarczo inwestycyjnego pana Marka Partykę. 

Witam kierownika referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pana Jacka 

Brożynę. Witam dyrektora szkoły podstawowej w Jeziorku pana Zdzisława Dudzica. Witam 

dyrektora szkoły podstawowej w Nowej Słupi panią Renatę Storzysz. Witam dyrektora szkoły 

podstawowej w Mirocicach panią Agnieszkę Kowalską. Witam dyrektora szkoły 

podstawowej w Jeleniowie panią Katarzynę Majcher. Witam panie z Baszowic Twórcza 

Wioska Baszowice też dzisiaj zaszczyciły naszą sesję panią Annę Wacmundzką. Bardzo 

przepraszam wiedziałem że się pomylę oraz panią Janinę Gołębską ale przepraszam za 

pomyłkę. Trudne wyjątkowo jest nazwisko do wypowiedzenia. Witam sołtysów którzy 

przybyli na dzisiejszą sesję. Witam obsługę rady pana Daniela Binkowskiego i witam 

wszystkich radnych którzy są z nami obecni tu ale również tych którzy łączą się zdalnie bo 

będziemy mieli sesję w trybie hybrydowym oraz witam wszystkich którzy oglądają dzisiejszą 

naszą sesję w transmisji. 



2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie protokołu z LXIX sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi, 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 

2022 – 2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok, 

3) w sprawie ustalenia odpłatności za 1 godzinę usług opiekuńczych świadczonych 

przez Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi, 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/26/22 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

marca 2022r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Nowa Słupia na rok 2022, 

5) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 

2023, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy, 

7) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Rudki, Gmina Nowa Słupia, 

8) w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/103/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z 

dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Rudki, 

9) w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/104/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z 

dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Nowa 

Słupia. 

7. Sprawy różne 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Panie przewodniczący ja właśnie w tej sprawie proszę o wniesienie w punkcie 6 podjęcia 

uchwał podpunkt sprawie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych nie pochodzących z pobrań za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi która była poruszana już na komisjach.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Tak jest ale w kwestii formalnej trzeba go wprowadzić ten podpunkt Panie Danielu Bardzo 

proszę o wprowadzenie i za chwilę przegłosujemy ten wniosek formalny 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodanie do porządku obrad w punkcie 6 podpunkt 10 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

 

 

3. Przedstawienie protokołu z LXIX sesji Rady Miejskiej w Nowej Słupi, 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy teraz do punktu trzeciego przedstawieniu protokołu z 69 sesji rady miejskiej w 

Nowej Słupi do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne uwagi do tego projektu do biura obsługi 

czy dzisiaj chciałby ktoś z państwa radnych zająć stanowisko co do projektu nie widzę. 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 4 sprawozdanie burmistrza miasta i gminy z prac 

pomiędzy sesjami. Bardzo proszę Panie burmistrzu.  

 

 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję panie przewodniczący. Wysoka Rado, Szanowni państwo sołtysi, Szanowni 

zaproszeni goście, Szanowni mieszkańcy bardzo się cieszę że na tej sesji są z nami z państwo 

sołtysi, zaproszeni goście to taka troszkę uroczysta sesja kończąca rok więc jest nam bardzo 

miło że państwo są z nami i z Radą na tej świecie samorządu. Sprawozdanie z prac pomiędzy 

sesjami od 15 grudnia do 29 grudnia. 16 grudnia podpisałem aneks do umowy w 

Świętokrzyskim Biurze Rozwoju Regionalnego w Kielcach, 16 grudnia brałem udział w 

gminnym podsumowaniu roku kulturalnego 2022 w Gminnym Ośrodku Kultury w Rudkach, 

17 grudnia brałem udział w spotkaniu wigilijnym klubu seniora Wesołówka, 17 grudnia 

brałem udział w spotkaniu wigilijnym klubu seniora Ostoja, 17 grudnia brałem udział w 

spotkaniu wigilijnym stowarzyszenia osób niepełnosprawnych Nadzieja. 17 grudnia brałem 

udział spotkaniu wigilijnym grupy wsparcia emeryk. 17 grudnia brałem udział w spotkaniu 

wigilijnym jednostki OSP Nowa Słupia. 20 grudnia podpisywałem raport pokontrolny w 

Urzędzie Marszałkowskim w Kielcach. 21 grudnia brałem udział w szkolnych jasełka Zespół 

Szkół w Rudkach, które odbył się Gminnym Ośrodku Kultury w Rudkach. 21 grudnia brałem 

udział w szkolnych jasełkach w szkole podstawowej w Jeziorku. 22 grudnia brałem udział w 

szkolnych jasełka w szkole podstawowej w Mirocicach. Dziękuję bardzo.  

 

 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu piątego sprawozdanie przewodniczącego Rady z 

działań pomiędzy sesjami 16 grudnia brałem udział w podsumowaniu roku Kultury w 

Gminnym Ośrodku Kultury w Rudkach. 17 grudnia uczestniczyłem w Wigilii dla osób 

niepełnosprawnych w restauracji U Jana w Rudkach, w tym samym dniu również Wigilia 



grupy wsparcia emeryk w domu kultury w Rudkach. Tutaj jeszcze chciałbym podziękować 

koledze Marcinowi i Dawidowi którzy no podzieliliśmy się tymi Wigiliami nie można było 

brać udziału we wszystkich bo się nakładały koledzy pojechali do OSP Sosnówka ale tam 

brali udział Wigilii, ja z kolegą Bartkiem braliśmy udział w wigilii OSP Nowa Słupia. 20 

grudnia uczestniczyłem w jasełkach w Szkole Podstawowej w Pokrzywiance. Oczywiście w 

każdy czwartek pełniliśmy dyżury i przygotowywaliśmy materiały na sesję i komisję. 

Przechodzimy już do punktu 6 i teraz tak Szanowni państwo troszkę zastanawiam bo są z 

nami panie z Baszowic które dotarły i mają do przedstawienia taki krótki spod o działalności 

w Baszowicach i teraz tak czy oddamy głos teraz panią i przejdziemy sobie później do uchwał 

czy będziemy? No bo to później jak wejdziemy w blok głosowań to już jakiś czas będzie 

trwała ta sesja i wtedy no siłą rzeczy będziecie musieli z nami przebywać cały czas, a jeżeli 

byście chcieli teraz zabrać głos to myślę że tutaj radni też nie będą mieli nic naprzeciw 

żebyśmy posłuchali od was. Wybór należy do pań to w takim razie możemy realizować 

program już przejdziemy do uchwała a później w sprawach różnych już jako pierwszym 

oddam panią głos dobrze? W takim razie przechodzimy do podjęcia uchwał i pierwsze dwie 

uchwały to są około budżetowe więc pani skarbnik już na komisjach omawiała i teraz tylko 

poprosiłbym tak w telegraficznym skrócie najważniejsze zmiany dotyczące budżetu. 

 

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

 

1) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022 – 

2039, 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok, 

 

 

Skarbnik Gminy Edyta Durak 

- Witam państwa jeszcze raz serdecznie. Proponowane zmiany które były przedstawione na 

komisjach są u państwa na sesji to w dokumencie już poprawionym. Przede wszystkim tutaj 

wprowadzamy co najważniejsze dodatek węglowy pozostałą część, wprowadzam też środki 

na program asystent rodziny pozostałą część wpływów z podatku dochodowego od osób 

fizycznych jak również część oświatową subwencji ogólnej. Jeśli chodzi o zadania majątkowe 

to przede wszystkim część środków z projektu przyjazny urząd przesuwamy na rok 2023 

rozdzieliliśmy też wydatki bieżące i majątkowe na zadaniu cyfrowa gmina. Po części 

zmieniono nazwy zadania są to zmiany bardzo małe mianowicie na zadanie opracowanie 

dokumentacji projektowej oraz wykonanie remontów obiektów mostowych na rzece 

Pokrzywianka i Mirocice oraz Pokrzywianka i Mirocice tak słowo remont użyto na słowo 

modernizacja. W zadaniu pod nazwą opracowanie dokumentacji projektowej oraz 

termomodernizacja budynku użyteczności publicznej ulicy Górniczej numer 5 b w Rudkach 

dodano słowo budynków oraz ul. Kolejowa w Rudkach. Nakłady finansowe w wysokości 

71725 zł 83 grosze na zadaniu rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w aglomeracji Rudki i 

Nowa Słupia przesunięto na rok 2023. Na zadaniu opracowanie dokumentacji projektowej 

oraz modernizacja i do budowa oświetlenia ulicznego zwiększono nakłady w roku 2022 o 

kwotę 1065 zł 96 gr. Nakłady finansowe na zadaniu pod nazwą remont drogi Gminnej w 

miejscowości Serwis oraz ulica Szkolna w Nowej Słupi kwota 2000 została przeniesiona na 

rok 2023 jak również nakłady finansowe w wysokości 122793 zł i 32 gr na zadaniu 

realizowanym przez szkołę podstawową w Nowej Słupi szkoła przyszłości szkoła cyfrowa 

zostały przeniesione na rok 2023 jak również na zadaniu pod nazwą rewitalizacja w Nowej 



Słupi zostały zwiększone nakłady o kwotę 170000 w roku 2023 i została ona przesunięta z 

zadania budowa świetlicy środowiskowej w Dębnie. Jeśli chodzi o stronę przychodów zostały 

one zmniejszone o kwotę 70659 zł i 87 gr z tytułu pożyczek. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo otwieram dyskusje czy chciałby ktoś z radnych zabrać głos? Nie widzę 

chyba było wszystko dokładnie omówione na komisjach więc będziemy bezpośrednio już 

przechodzić do głosowania dwóch projektów uchwał. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2022 – 

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2022 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Rafał 

Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Nowak 

 

 

3) w sprawie ustalenia odpłatności za 1 godzinę usług opiekuńczych świadczonych przez 

Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Nowej Słupi, 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

I przechodzimy do podpunktu trzeciego sprawie ustalenia płatności za jedną godzinę usług 

opiekuńczych ta uchwała też była omawiana czy chciałby ktoś z radnych zabrać głos w tej 

kwestii? Pani kierownik czy chciałaby pani jeszcze coś w tej w kwestii tego projektu uchwały 

?  

 



 

Kierownik Anna Moruś-Mergalska 

- Jedynie tylko panie przewodniczący szanowni mieszkańcy Wysoka Rado jak co roku 

musimy ustalić kwotę za jedną godzinę świadczonych usług opiekuńczych jest to wynik 

ilorazu kosztów świadczonych na realizację usługi oraz liczby świadczonych usług i w tym 

roku będzie ta jedna godzina odpłatność za jedną godzinę będzie wynosiła 43 zł 32 grosze.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- No i ta informacja też jest może dla sołtysów i dla mieszkańców bardzo ważna więc bardzo 

dziękuję pani kierownik za wyjaśnienia. Przechodzimy do głosowania w takim razie 

 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zapoiniowania projeku uchwały w sprawie ustalenia odpłatności za 1 godzinę 

usług opiekuńczych świadczonych przez Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Nowej Słupi,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, 

Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Kozłowski 

 

 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/26/22 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 marca 

2022r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2022, 

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Lewandowska 

- Korzystając z tej okazji że są właśnie państwo dyrektorzy szkół chciałam serdecznie 

podziękować za całoroczna pracę z gminą komisja rozwiązywania problemów alkoholowych 

w szczególności za oddelegowanie swoich nauczycieli na szkolenie które było przez nas 

organizowane z rekomendowanego programu organizowanego przez Krajowe Biuro 

Uzależnień. Dziękuję jednocześnie cieszę się że są Baszowice bo również bez społeczności 

Baszowic nie udałoby się festyn w Baszowicach, już teraz zapraszam wszystkich na następny 

rok na czerwiec jak państwo wiedzą będzie też fajny festyn, gwiazdą tego festynu będzie 

zespół Baciary. A jeżeli chodzi o sam preliminarz to wszystkie wydatki które zaplanowaliśmy 

sobie wspólnie praktycznie zostały zrealizowane natomiast kwota nie wykorzystana zostanie 

przekazana na kolejny rok. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo pani sekretarz czy chce ktoś jeszcze zabrać głos tej kwestii z radnych? Nie 

widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zapoiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/26/22 



Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 marca 2022r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2022,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, 

Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Kozłowski 

 

 

5) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowa Słupia na rok 2023, 

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Lewandowska 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni goście ja może tak w skrócie mamy 

zaplanowane wydatki na kwotę 230000 i oczywiście tam są wydatki związane z działalnością 

która prowadzona jest w szkołach. Dla szkół stowarzyszeniowych kwota 21000 dla szkół 

prowadzonych przez gminę 8500 ale jednocześnie zaplanowaliśmy te zadania które są 

corocznie realizowane czyli pieniążki na zajęcia dla dzieci, zawody sportowe turnieje 

oczywiście z programem profilaktycznym to również będą działania antynarkotykowe no i 

standardowe też nasze działanie półkolonie dla dzieci, które mają trudną sytuację rodzinną i 

tam też jest kwota 25000. Oczywiście działania również będzie działał Punkt Konsultacyjny 

w 2023 roku zaplanowaliśmy też obsługę pomocy psychologicznej. Zapraszamy do pani 

psycholog jeśli są jakieś problemy i tyle w skrócie. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo przechodzimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Nowa Słupia na rok 2023,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 



6) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy, 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Następny podpunkt to już podpunkt szósty w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy wnioskodawcą tego projektu był 

kolega radny tutaj Dawid Marzec z Rudek więc może poproszę kolegę o dwa słowa 

związanego z projektem uchwały. 

Radny Dawid Marzec 

- Dziękuję bardzo panie przewodniczący szanowni państwo radni zaproszeni goście projekt 

tej uchwały fakt pochodził od mojego wniosku formalnego tutaj razem z pomocą dużą 

pomocą pana kierownika Marka Partyki udało się przedstawić do głosowania dla państwa 

radnych projekt tejże uchwały. Mianowicie sprawa dotyczy mieszkańca Rudek, który od 

wielu lat dzierżawi od gminy małą działkę pod garaż w ciągu garaży tych które są obok 

osiedla ma on umowę aktualną w zasadzie ale chcę dla tak jakby dla swojej pewności spokoju 

bo jest już w wieku emerytalnym, dodam że jest emerytowany pracownik naszej gminy 

zapewnić sobie dzierżawę tego garażu ponieważ przetarg otworzyłby tak jakby dostępność tej 

że mógłby kupić każdy tą działkę a on już tam mało że ten plac wyrównał to również 

zainwestował w to że na tym placu stoi garaż tak jak wspominam no jest to niewielka działka 

a spokój tego mieszkańca będzie na te następne 20 lat. Dlatego na komisjach i w sumie na 

jednej z ostatnich sesji prosiłem już wysoką radę ale jeszcze raz proszę o przychylne 

podejście do tej sprawy ponieważ zrobimy dużą przysługę temu mieszkańcowi a na pewno 

jego spokój w kwestii dzierżawy tego małego gruntu będzie poprostu dla niego bardzo w 

porządku jeśli chodzi o tą działkę. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

 

 

 

 



7) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Rudki, Gmina Nowa Słupia, 

 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

A przepraszam już przeskoczyłem okularów zapomniałem wziąć jak za pomyłki przepraszam, 

przeskoczyłem po prostu projekty w sprawie nadania nazwy ulicy to tutaj już pana kierownika 

poprosimy teraz niech w tej sprawie zabierze głos. I pan burmistrz też zgłasza się.  

 

Kierownik Marek Partyka 

- Szanowni państwo zaproszeni goście projekt tej uchwały wynika z faktu że sankcjonujemy 

niejako stan obecny ulica Szkolna w Rudkach składa się z kilku działek. Dwie z tych dwóch 

działek z kilkunastu działek, które się składają na tą ulicę nie są zaliczone formalnie do tej 

ulicy naprawiamy niejako tutaj ten ten stan i sankcjonujemy go prawnie jest to działka nr 208 

14 i 20 8/16. Obecnie przy tej drodze powstają nowe budynki. Zamieszkają tam ludzie, 

występują do nas o domu żeby taki numer domu nadać musi być dojazd przynajmniej drogą 

wewnętrzną i ta droga ulica Szkolna się w taką drogą staje w całości w dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Rudki, Gmina Nowa Słupia,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

 

8) w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/103/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

grudnia 2020r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Rudki, 

 

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- Dziękuję bardzo te dwie uchwały było szczegółowo omawiane zarówno przeze mnie jak i 

przez pana burmistrza ale powiem króciutko 30 grudnia 2020 roku podjęliśmy uchwałę dwie 

uchwały, które wyznaczały aglomerację Rudki i granice aglomeracji Nowa Słupia prawo 

wymaga tego żeby co 2 lata robić aktualizacje takich granic aglomeracji. Zrobiliśmy to i 

powiem tak aglomeracja Rudki spełnia dyrekturę ściekową tam jest 3 takie punkty które są 

szczegółowo omawiał aglomeracja Nowa Słupia spełni tą dyrektywę ściekową po wykonaniu 

kanalizacji w miejscowości Dębno Jeziorko i wybudowaniu oczyszczalni w miejscowości 

Mirocice. Wspomnę również że te dwa projekty uchwał były uzgodnione z dyrektorem wód 

polskich oraz regionalnym dyrektorem Ochrony Środowiska w Kielcach i tak może pokrótce. 

Dziękuję.  



 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo czy chciałby ktoś zabrać głos w dyskusji? Nie widzę w takim razie 

przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXVIII/103/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Rudki,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

 

9) w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/104/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

grudnia 2020r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Nowa Słupia. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zapoiniowania projeku uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXVIII/104/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Nowa Słupia..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

 

10) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

 

Kierownik RGKiOŚ Jacek Brożyna 

- Dziękuję bardzo. Ta uchwała też również omawiana była szczegółowo zarówno przeze mnie 

jak i przez panią skarbnik tu chodzi o to że mamy różnice między dochodami a kosztami 

funkcjonowania gospodarki odpadami to jest kwota na chwilę obecną może się zmienić 

jeszcze wynosi około 28000 zł musimy po prostu tą gospodarkę wzmocnić pieniążkami które 

nie pochodzą z gospodarki odpadami tylko pochodzą z budżetu gminy. Dziękuję bardzo.  



 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuje bardzo na komisjach dyskutowaliśmy tu tej może nie o tym wyrównaniu natomiast 

o firmie która obsługuje gminę z wywozu śmieci. Myślę że tutaj to będziemy jeszcze 

przedyskutujemy i tu o głos prosił już kolega Dawid Marzec bardzo proszę.  

 

Radny Dawid Marzec 

- Tak jest dziękuje Panie Przewodniczący ja dokładnie w tej sprawie mianowicie nasza 

dyskusja była dosyć burzliwa ale są z nami sołtysi a im tak samo o takie sprawy kolokwialnie 

umówimy się dostaje jak i radnym mianowicie o niekompetencję firmy która jeździła w roku 

2022 i zabierała od nas te odpady i 2023 niestety też będzie jeździła. No każdy tutaj sołtys i 

radny wie jak to wygląda że nie jest to po prostu wzorowe zachowanie tej firmy dlatego Panie 

przewodniczący w głos za tym o czym rozmawialiśmy na wspólnym posiedzeniu stałej 

komisji chciałbym żeby ktoś z przedstawicieli pojawił się nawet nie na komisjach tylko na 

sesji dlatego że po prostu to ujmę w cudzysłowie kolokwialnie dziadostwo które jest w tym 

momencie no nie może być następne miesiące. Przykład Rudek i pojemniku z popiołem ja 

wiem że powtarzam to jak mantrę ale nie chcę już nigdy więcej słyszeć i o tym że popiół jest 

za gorący bądź za ciepły bo letni. Jeżeli leży czapa śniegu na kontenerze to znaczy że można 

sobie w łatwy sposób odpowiedzieć sobie na pytanie że ten popiół gorący w środku nie jest. 

Firma zobowiązując się do takiego wywożenia nie może zostawiać takiego rozgardiaszu jaki 

był w Rudkach przed świętami, gdzie leżą po prostu hałdy tego popiołu. Ja tutaj dziękuję za 

interwencję panu burmistrzowi osobistą ponieważ byliśmy w kontakcie telefonicznym i na za 

pięć 12:00 udało się zabrać ten pojemnik. Ale oczekiwanie pracowników trzytygodniowe w 

sumie no to jest lekka przesada taki pojemnik powinien zniknąć w ciągu 3 dni. Jeżeli nie mają 

na tyle sprzętu, na tyle ludzi niech nie startują w przetargu bo po prostu nie nadaje się do tego 

a trzeba to jeżeli płacimy tak duże pieniądze za to, to musi być to robione wzorcowo. Więc 

jeszcze raz chcę podkreślić Panie Przewodniczący jeżeli jest taka możliwość bardzo bym 

prosił żeby na sesję zaprosić czy pana prezesa to są ludzie w których obowiązku jest to że 

muszą tą firmę reprezentować a nie po prostu mijać się i i odpisywać bądź nie odpisywać na 

maila. Jak to pan kierownik mówił że dwie teczki maili można by przedstawić w których my 

monitorujemy nie nasza rola jest monitorowaniu tylko oni za to biorą pieniądze i mają to w 

swoim obowiązku. A jeśli nie Gmina musi konsekwencje wyciągać z tego tytułu jakieś 

konsekwencje dla tej firmy finansowe czy tak jak teraz w tej aktualnej umowie będą to 

finansowe ale i może nie wiem jakieś prawne. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękuję ja już na komisjach wpisałem sobie w zeszyt że do takiego spotkania musi 

dojść bo nie tylko tu kolega z Dawid z Rudek ma takie zastrzeżenia ale jest w szereg innych 

też radnych, sołtysów którzy chcieliby się spotkać tak twarzą w twarz z panem prezesem i 

wyjaśnić ich niekompetencję i niedociągnięcia których nie powinno mieć w ogóle miejsca i 

dlatego no zaraz no myślę pierwszej styczniowej sesji doprowadzimy do tego żeby ktoś z tej 

firmy pojawił się i jeszcze na świeżo po podpisanej nowej umowie z tego co wiem już 

kierownik powiedział że są tam jakieś sankcje finansowe jeżeli nie będą w odpowiedni 

sposób odbierać tych śmieci są wprowadzone ale mimo wszystko musimy uczulić pana 

prezesa że będziemy konsekwentnie dążyć do tego żeby albo będzie prawidłowo odbierał te 

śmieci albo nie będzie wcale odbierał tych śmieci i będziemy musieli nie wiem może nowy 

jakiś przetargową ogłosić i nową firmę wyłonić. O głos prosi burmistrz bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Dziękuję panie przewodniczący myślę że to jest dobry pomysł jeżeli chodzi o to spotkanie ja 



bym chciał podkreślić że dobrze byłoby abyśmy sołtysi radni zebrali jakby w całość te 

mankamenty które są żebyśmy po prostu podczas takiego spotkania no te mankamenty 

wyciągnęli. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Myślę, że sołtysi te wezmę czynny udział w dyskusji i powiedzą jak bo to bezpośrednio 

sołtysów też tak jest nawet nawet z relacją zdjęciową. Ok nie widzę więcej zgłoszeń do 

dyskusji zamykam dyskusję. Przechodzimy w takim razie do głosowania. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

 

 

7. Sprawy różne 

 

 

Anna Waksumndzka 

- Chciałam Państwu z przyjemnością przedstawić projekt seniorów ze wsi Baszowice. Nasz 

projekt nazywa się 'Twórcza Wioska Baszowice' jesteśmy mieszkańcami wsi Baszowice, 

którzy lubią wspólnie spędzać czas ale przede wszystkim lubimy kulturę i sztukę chcemy 

wspólnie tworzyć środowisko wspierające twórcze działania. Chcemy wspierać aktywność i 

pasję szczególnie osób starszych. Co ciekawe szukamy właśnie w Street Arcie nowych 

sposobów na budowanie wzajemnych relacji i łączymy go z regionalnymi tradycjami. Nasza 

wieś Baszowice jest pewnie państwu znana mamy tam około stu domów. Co jest jeszcze w 

Baszowicach? Jest świetlica , jest Nasze Osiołkowo jest KGW Baszowice , bardzo aktywnie 

działające panie które również wspierają ten projekt. Nasz projekt ma dwóch animatorów 

głównym animatorem tego projektu jest właśnie pani Janina Gołębska, którą pewnie państwo 

może kojarzą ponieważ jej mąż jest sołtysem wsi Baszowice już od wielu lat. Jak mówi pani 

Jasia mówią o niej że jest motorem napędowym tej wsi i rzeczywiście tak jest jest osobą która 

zna wiele osób, wiele osób zachęciła do udziału w działaniach i zaangażowaniu się w właśnie 

spotkania nasze. Drugim animatorem w naszym projekcie jestem ja. Jestem takim 

wspomagającym bardziej od spraw technicznych od tego żeby to wszystko co wymyślają 

naszych seniorki ładnie ubrać i wrzucić w internet, żeby wszyscy mogli to zobaczyć. Dbam 

też właśnie o stronę estetyczną i medialną naszego projektu jestem też przedstawicielką 

organizacji wspierającej fundację Osiołkowo. W naszym projekcie prowadzimy głównie 

warsztaty. Warsztaty prowadzą seniorki z naszej wsi właśnie z rękodzieła którym się 

pasjonują, mamy kilka seniorek, które po kolei organizują warsztaty, są to warsztaty 

międzypokoleniowe więc zaproszone są wszystkie osoby z naszej wsi i wsi okolicznych czyli 



tak naprawdę z całej gminy Nowa Słupia. Jest to projekt, który jest dofinansowany ze 

środków programu seniorzy w akcji polsko-amerykańskiej fundacji wolności który jest 

realizowany przez towarzystwo inicjatyw twórczych 'Ę' z Warszawy. Nasz autorski projekt 

został wybrany spośród 417 wniosków nadesłanych z całej Polski z czego jesteśmy bardzo 

dumne, my z panią Jasią udajemy się też regularnie na szkolenia do Warszawy. Co nas 

inspiruje? Świętokrzyskie pasiaki wycinanki makatki kuchenne koronki i ten właśnie 

ulubiony przeze mnie Street Art. Tak więc mamy tutaj połączenie właśnie tradycji ze sztuką 

współczesną to jeszcze nie Pani Janina ale już za niedługo ponieważ w ramach naszego 

projektu powstaną murale które mają ozdobić betonowe umocnienia wzdłuż drogi 

wojewódzkiej biegnącej przez naszą wieś. Dostaliśmy już wstępną zgodę od 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich bo jeśli państwo mieli już okazję 

współpracować z nimi to myślę że wszyscy wiemy że jest to pewnego rodzaju sukcesem. 

Liczymy też na współpracę z Świętokrzyskim Parkiem Narodowym by wykonać 

ornamentowe zdobienia na elementach małej architektury przyrodniczo kulturowej ścieżce 

edukacji śladem kolejki wąskotorowej przy rampie która zajmuje się właśnie niedaleko naszej 

wsi. Jednym z najważniejszych wydarzeń naszego projektu będą warsztaty prowadzone przez 

światowej sławy Polską artystkę jesteśmy zachwyceni że w ogóle odpowiedziała na nasze 

zaproszenie ponieważ jej realizacje znajdują się między innymi w straw muzeum w 

Amsterdamie w Muzeum Luwr we Francji w Berlinie w New Delhi w Szwecji Armenii 

Włoszech Australii . A jej znakiem szczególnym jej twórczości są właśnie wielkoformatowe 

koronki inspirowane twórczością danego regionu. Także ta artystka przekształci naszą 

twórczość w takie właśnie wielowymiarowe murale. Do naszych działań angażujemy też 

lokalnych twórców i na zaproszenie KGW w Baszowicach poprowadzi warsztaty artystka z 

Suchedniowa tworząca świętokrzyskie wycinanki ludowe. Uczestnicy projektu będą również 

tworzyć te wycinanki z regionalnymi wzorami oraz przedstawienie świętokrzyskich legend 

posłużą one jako szablony i zostaną uwiecznione w formie właśnie murali. Nasza okolica jest 

miejscem gdzie przez niezwykle długi czas królowały czerwono-czarne pasiaki kojarzona z 

województwem świętokrzyskim to właśnie u nas należy szczególnie dbać o zachowanie tych 

tradycji więc będziemy tkać pasiaki na małych krosnach, a nasze prace staną się częścią 

naszej instalacji artystycznej. Do tkania chcemy zachęcić różnie również odwiedzających 

nasze okolice ponieważ jest to zajęcie naprawdę bardzo proste. Chcemy ustawić w łatwo 

dostępnym miejscu krosna i materiały dla was i turystów odwiedzających naszą okolicę. W 

dodatku zeskanuj kod QR by posłuchać opowieści mieszkańców taka informacja znajdzie się 

w miejscach szczególnie ważnych dla mieszkańców naszej wsi. Skanując kod QR osoby 

spacerujące przez naszą wieś będą mogły posłuchać o życiu na naszej wsi wczoraj i dzisiaj. 

Nagrania będą dostępne również na naszej stronie internetowej. Nasz projekt nie jest 

projektem który angażuje dużo ludzi chcemy żeby jakościowo to zaangażowanie było jak 

najmocniejsze do tej pory w naszym projekcie udział 17 osób średnio na spotkaniach mamy 

12 osób a w projekcie zakładamy uczestnictwo do 30 osób. Odbyło się już u nas 7 z 25 

zaplanowanych spotkań minęło więc 4 miesiące naszych działań a czeka nas jeszcze 

kolejnych 6 fascynujących miesięcy. Nasze działania tak jak mówiłam mają charakter 

międzypokoleniowy główną rolę odgrywają tutaj seniorzy zrobiłam tu dla państwa tak mały 

wykres właśnie mamy więcej osób starszych co niezmiernie nas cieszy, mamy naprawdę 

osoby starsze w naszej wsi, które tak chętnie angażują się w różne działania a w dodatku 

przyciągają właśnie atrakcyjnością tego projektu młodych ludzi do siebie więc 

międzypokoleniowo niezwykle działa w tym momencie ten projekt. Na osi czasu przedstawia 

się to zaczęło się od dwóch twórczych osób od ich listu intencyjnego wysłanego do 

towarzystwa inicjatyw twórczych 'ę' w marcu 2022 roku obecnie odbywają się mniej więcej 

raz w tygodniu warsztaty które będą odbywać się przynajmniej do końca czerwca lub dłużej 

jeśli pozyskam dodatkowe wsparcie finansowe. Na wiosnę z nastaniem ciepłym i zaczynamy 



tworzyć murale i instalować nasze prace w przestrzeni publicznej. W czerwcu mamy nadzieję 

zaprosić państwa na wernisaż naszej wystawy, która mam nadzieję że będzie dostępna dla 

odwiedzających do końca wakacji 2023 roku. Myślę że ten projekt naprawdę wart jest 

wsparcie i rozwijania ponieważ łączy nas wspólny cel zachowania ochrony i upowszechniania 

wartości kulturowych i dziedzictwa naszego regionu. Wsparcie i rozwój naszego projektu 

może nieść szereg możliwości dla gminy i jej mieszkańców. Przy waszym wsparciu możemy 

zdziałać więcej. Chciałybyśmy uzyskać możliwość ustawienia gdzieś nawet w Nowej Słupi 

krosna angażującego turystów do wspólnego tkania Świętokrzyskiego Pasiaka. My z naszego 

projektu chciałybyśmy takie krosno stworzyć zapewnić materiały i opiekę nad tym krosnem 

wystarczy nam jedynie udostępnienie miejsca. Tutaj są realizacja takiego wspólnego tkania z 

innych krajów jak widać mogą to robić nawet dzieci. Dużym wsparciem byłoby dla nas 

informacja o Naszym projekcie rozgłoszenie o tym wśród mieszkańców, wsparcie w 

pozyskiwaniu dofinansowania dla organizacji pozarządowych w gminie Nowa Słupia, 

wsparcie w pozyskiwaniu mają sojuszy środków działających na rzecz dziedzictwa 

kulturowego oraz seniorów no i wsparcie w kontynuacji naszych działań w kolejnych latach 

ponieważ wieżę z całego serca, że takie inicjatywy które zaczynają się u źródła mają 

największe szanse na powodzenie  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękujemy pani Ani za prezentację bardzo ciekawą myślę że do tego muralach to i 

zaprosicie. Kolega Marcin Grzegorski prosi o głos bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję Panie Robercie gratulacje z takich mieszkańców. Myślę że pan jest dumny. Panią 

dziękujemy w imieniu Gminy myślę, że jako radni za reklamę naszej gminy. Powiem krótko 

no dla mnie jesteście wielkie i jeszcze raz wielkie brawa. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo Robert Klefas bardzo proszę.  

 

Radny Robert Klefas 

- Dziękuję panie przewodniczący. Szanowni państwo chciałem podziękować animatorką Ani i 

Janinie za dzisiejszą prezentację. Jest to wydarzenie nie tylko lokalne dla miejscowości 

Baszowice ale również gminne ale wykraczające również poza gminę. Także na pewno jest to 

projekt który warto rozszerzać wspierać i interesować się tym co z tego wyniknie a plany są 

bardzo piękne. Bardzo się cieszę że w miejscowość Baszowice jest aktywna dzięki takim 

osobom jak Ania i Janina. Myślę że to o co apelowałyście i zwracały się w prezentacji będę 

starał się popierać i wspólnie z kolegami z rady miejskiej spełnić te oczekiwania, które tutaj 

żeście zawarły. Jeszcze raz bardzo dziękuję i w stałym kontakcie myślę pozostaniemy.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo kolega Dawid Marzec bardzo proszę.  

 

Radny Dawid Marzec 

- Ja jak moi przedmówcy gratuluje i oczywiście zażartuję Aniu marzyłoby mi się żebyś zajęła 

się marketingiem naszej gminy naprawdę bo oglądana prezentacja chylę czoła fantastycznie 

przedstawienie tego co w naszej gminnych walorach jest istotne wspomnienie o pasiaku i cała 

prezencja tego sprawi że kolejny raz o naszej gminie będzie głośno bo już raz może nie raz 

ale raz wymiernie swoją podróżą sprawiliście więc też pogratuluje koledze aczkolwiek te 



gratulacje są dla nas wszystkich którzy tutaj jesteśmy bo jesteśmy mieszkańcami Gminy więc 

fajnie że jesteście i trzymam za Was mocno kciuki.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Podnosicie wysoko standardy i o to chodzi. Pan burmistrz bardzo proszę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo ja również przyłączam się do gratulacji ponieważ ja często uczestniczę w 

spotkaniach w Baszowicach i wiem że jest to bardzo aktywne koło i naprawdę wykonują 

bardzo szlachetną pracę która jest zauważalna. Przede wszystkim atmosfera która tam pracuje 

no ta atmosfera po prostu jest dobra do budowania dobrych rzeczy i właśnie tego chciałem 

pogratulować Baszowicą. Naprawdę wspaniałych ludzi którzy potrafią się zorganizować 

wokół innowacyjnego projektu bo tak naprawdę jest tam wiele rzeczy innowacyjnych które 

można będzie wykorzystać przy pozyskiwaniu funduszy, bo jeżeli chodzi o projekty miękkie 

naprawdę to okres finansowania nowy przewiduje bardzo duże środki jeżeli chodzi o 

finansowanie projektów miękkich, a więc takie gdzie są angażowane siły ludzkie prawda 

projekty innowacyjne więc czy senioralne one będą bardzo dobrze punktowane i cieszę się że 

taki pomysł jest w naszej gminie. Jest dużo w tej chwili stowarzyszeń i każde skupia się na 

pewno na czymś innym a wasz projekt jest naprawdę zupełnie innowacyjny który wnosi wiele 

ciekawych rzeczy elementów właśnie do naszej gminy. Ponieważ jestem przy głosie a 

chciałbym wykorzystać Panie Przewodniczący jeszcze oczywiście jeśli tylko mogę nie tylko 

w tej sprawie ale chciałbym pogratulować bardzo serdecznie jeszcze raz wszystkie koła 

zachęcić ponieważ w naszej gminie będzie który będzie pomagał w pisaniu projektów i po 

prostu możliwości ukierunkowania na dofinansowania z różnych źródeł i na pewno będziecie 

się zgłaszać do nas żeby wam ewentualnie pomagać. Także zachęcam oczywiście również 

koła seniorów czy KGW czy inne Stowarzyszenia które będą mogli tutaj oczywiście z naszej 

pomocy skorzystać. A ja będąc przy głosie chciałbym wykorzystać ponieważ jest to sesja 

uroczysta i jesteśmy tutaj w gronie zaproszonych gości również rada również jest tutaj można 

powiedzieć bardzo obficie prezentowana wszyscy dzisiaj dostępni są część może hybrydowo 

ale jesteśmy tutaj więc chciałbym złożyć wszystkim życzenia. Wszelkiego błogosławieństwa i 

wszelkiej pomyślności w nowym 2023 roku dla was dla waszych rodzin dla waszych 

społeczności, instytucji które reprezentujecie ale również dla właśnie kół, stowarzyszeń aby 

2023 był lepszym rokiem bardziej przewidywalnym niż ten, żeby przyniósł bardzo dużo 

dobrych dobrych rzeczy. Tutaj oczywiście zadbaliśmy o to żeby były do odbioru dla państwa 

Radnych i dla państwa sołtysów kalendarze one tutaj są. Myślę że już po sprawach różnych 

będziemy mogli je przekazać, jest przygotowana również symboliczna lampka szampana, 

przepraszam że jest 0% ale niektórzy są na pewno zmotoryzowani także na tą lampkę 

symboliczną oczywiście zapraszam. Dziękuję panie przewodniczący.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Bardzo dziękujemy ale to już myślę że po zakończonej sesji to już odbierzemy te kalendarze 

i tą lampką szampana złożymy sobie jeszcze życzenia noworoczne. O głos prosi wniosek 

formalny chcę złożyć Ewa Pastuszyńska.  

 

Radny Ryszard Karpiński 

- Dziękuję panie przewodniczący. Wysoka Rado koniec roku czas podziękować. My 

mieszkańcy Starej Słupi chcieliśmy podziękować właścicielom kopalni Skały które nas 

wspomogły w parkingu szkoły w Starej Słupi. Dostaliśmy 8 ciężarówek dużych, 10 no ale 

jeszcze mam 8 ja mówię o 8 grubego. Dziękuję panie dyrektorze 8 grubego 2 klisa no to jest 

10 i panowie jeszcze się zobowiązali, że jak będzie nam potrzeba zawsze nam za to bardzo 



dziękujemy. My mieszkańcy Dyrektor jest nieźle. Chciałem też podziękować Urzędowi 

Gminy za odśnieżanie, ja mówię o Starej Słupi było fajnie nieźle zawsze było drogi u nas po 

Starej Słupi były odśnieżone. Dziękuję tu wszystkim z racji pełnionych funkcji zima przeszła 

niech się martwią teraz Kanadyjczycy. Chciałem podziękować szczególnie też panu Markowi 

Partyce za świetną kładkę w Starej Słupi którą się przechodzi tak panie burmistrzu przechodzi 

się przez rzekę w skali 1 do 10 Marek jest 11. Chciałbym podziękować pani kierownik pani 

Ani Maruś wie Pani za co? Za człowieka którego na święta pani tam wspomogła aby mógł 

dostać upragniony węgiel, dalej już nie mowie bo rodo zabrania ale żeby miał ciepło. 

Szanowni państwo nam wszystkim mieszkańcom dobrego Nowego Roku dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo kolega Marcin Grzegorski bardzo proszę.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję ja też w imieniu mieszkańców chciałem podziękować wysokiej radzie, 

burmistrzowi oraz pracownikom urzędu gminy za wspólną współpracę przez cały rok. Jako 

druh oraz zarząd OSP też chciałem podziękować radnym burmistrzowi i pracownikom, 

zarząd zdecydował takie drobne upominki przekazać w wasze ręce w postaci kalendarzy. 

Także jak będzie już po sprawach różnych wręczę to, jeszcze raz wszystkim życzę 

wszystkiego dobrego w nowym roku, pomyślności, zdrowia i czego sobie wymarzycie żeby 

się spełniło. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo koleżanka Lidia Wiącek bardzo proszę.  

 

Radna Lidia Wiącek 

- Dziękuję. No tak podziękowań jest moc ja też również chciałam podziękować zwłaszcza za 

tego pracownika który pomoże stowarzyszeniom i Kołom Gospodyń Wiejskich pisać projekty 

i korzystać z dofinansowań. No tu mamy przykład pięknej możliwości zdobywania takich 

funduszy i myślę że wiele kół z naszego terenu gminy Nowa Słupia po prostu czekają na tą 

pomoc, tego pracownika dzięki czemu będą mogły pozyskiwać pieniądze na również takie 

fajne działania jak panie w Baszowicach te działania rozpoczęły. Jest ich dużo u nas i 

naprawdę też bardzo dziękuję im tutaj za współpracę ponieważ ja tutaj reprezentuje jedno z 

kół i wiem że dużo pracy wkładają na to żeby reprezentować naszą gminę w różnych 

dziedzinach także bardzo serdecznie im dziękuję i dziękuję za tego pracownika, który pomoże 

korzystać z tych dofinansowań. No i również życzę wszystkiego dobrego na nowy rok 

wszystkim i mieszkańcom i pracownikom by się po prostu wszystko udawało i wiodło. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo. Kolega Marcin.  

 

Radny Marcin Grzegorski 

- Dziękuję jeszcze chciałem podziękować dyrektorom za opiekę nad naszymi dziećmi na 

terenie gminy Nowa Słupia. Był to trudny rok także dziękuję dyrektorką i chciałem 

podziękować też sołtysom za opiekę nad mieszkańcami w każdej wsi też dziękuję 

wszystkiego dobrego wam życzę.  

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Pan burmistrz bardzo proszę.  



 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

- Szanowni państwo nie ma przygotowanego takiego podsumowania szczegółowego i myślę 

że nie jest ono tutaj potrzebne, ale to był trudny rok dla nas wszystkich dla samorządu dla 

Urzędu Gminy ale również dla Państwa sołtysów dla Szkół. Wyszliśmy z pandami weszliśmy 

w okres wojny, inwestycje, które prowadzi Gmina na bardzo szeroką skalę też prowadzone są 

z utrudnieniem z dużym dlatego że związane było to z inflacją z wojną która wywołała 

zamieszanie na rynku w logistyce i tak dalej, nie chciałbym tego tłumaczyć w każdym razie 

gmina jakoś ten rok przebrnęła i te trudności pokonaliśmy wspólnie razem. I chciałbym za to 

wszystko całemu samorządowi podziękować również wszystkim instytucjom ponieważ 

Gmina jest jednym organizmem składa się z wielu instytucji. Samorząd ale również i 

instytucje które są około samorządowe czy nasze szkoły, czy również i koła gospodyń czy 

stowarzyszenia które reprezentują Gminę również wykonały w tym okresie pracę za co 

oczywiście serdecznie dziękuję. Być może zdarzały się jakieś niedociągnięcia jak to zwykle w 

życiu bywa jeżeli robi się bardzo dużo to na pewno jakiś potknięcie jakieś rzeczy drobne 

zdarzają się za nie oczywiście przepraszam bo mogło się coś zdarzyć. Natomiast zawsze 

staramy się po prostu wychodzić naprzeciw mieszkańcom rozwiązywać te problemy i 

współpracować z państwem sołtysami. Bardzo dziękujemy za tą współpracę jesteście państwo 

najbliżej mieszkańców wiele rzeczy dzięki temu się udaje bardzo szybko rozwiązać. Ja bym 

chciał podziękować za to że po prostu w tym okresie tak trudnym sołtysi również stanęli 

naprawdę na wysokości zadania ja nie miałem aż tak dużo interwencji nawet można 

powiedzieć że mniej niż w poprzednich latach, czyli wy na pierwszej linii frontu żeście prostu 

wiele rzeczy załatwili za to wam serdecznie bardzo dziękuję. Będziemy mieli w nowym roku 

dużo do załatwienia mamy inwestycje, które prowadzimy trudne inwestycje, przed nami duże 

wyzwania, też będziemy mieli prośbę o taką współpracę żebyśmy po prostu razem wspólnie 

dali radę przejść przez te inwestycje dokończyć je żebym naszym mieszkańcom żyło się 

lepiej. Dziękuję serdecznie.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo jeszcze życzenia noworoczne dla rady miejskiej. Rada miejska dostała od 

teatru święty spokój. Poproszę kolegę Bartka on ma okulary ja zapomniałem nie pasują mi 

jego ale niech odczyta te życzenia króciutkie za małe literki są i mógłbym po prostu wyjść na 

gamonia.  

 

Radny Bartosz Dutkiewicz 

- Niech Nowy Rok niesie blaski bożej chwały, bożej łaski a blask gwiazdy betlejemskiej 

świeci wśród wędrówki ziemskiej. Niech w 2023 świat będzie dla was pełen ciepła radości i 

przyjaciół a w waszym domu niech nigdy nie zabraknie miłości i zrozumienia. Dziękujemy za 

udzielone wsparcie. Amatorski Teatr Święty Spokój.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- I bardzo dziękujemy za te życzenia. Widziałem że tam pani kierownik Anna chciała zabrać 

głos. Bardzo proszę pani kierownik.  

 

Kierownik Anna Moruś-Mergalska 

- Szanowni państwo korzystając z możliwością zabrania głosu i ja oczywiście o węglu tak 

żeby nie było. Proszę państwa na dzień dzisiejszy rozdysponowaliśmy już 54 tony groszku 

oraz 372 tony orzecha. Na dzień dzisiejszy w tym roku dystrybucji węgla skończyliśmy, ale 

jak najbardziej od przyszłego roku ruszamy dalej i chcę taką ważną informację przekazać. Od 

drugiego stycznia do 13 będziemy przyjmowali wnioski dla osób które chcą dodatkową partię 



węgla. Czyli jeżeli ktoś zgłosił się na półtorej tony a chce więcej tego węgla to jak najbardziej 

w tym okresie od drugiego do 13 zapraszamy po wnioski. Wnioski będą dostępne u nas w 

Urzędzie Gminy jeżeli któryś z sołtysów będzie chciał nie ma problemu pokserujemy. Tylko 

wiążący będzie ten dzień 13 stycznia po tym dniu nie będziemy przyjmowali wniosków i taka 

informacja dla osób które nie otrzymały z tej listy na którą są zapisane w tym momencie 

proszę państwa ta lista jest aktualna zanim zaczniemy realizować wnioski które będziemy 

teraz przejmować od stycznia w pierwszej kolejności będziemy realizowali te wnioski na 

które już mieszkańcy się zapisali. Tak żeby mieszkańcy się nie obawiali jeżeli ktoś tego węgla 

jeszcze nie dostał to już nie dostanie, jak najbardziej dostanie w pierwszej kolejności te osoby 

które były zapisane a osób które chciałyby dodatkowy węgiel zapraszamy od 2 do 13. I ja 

również życzę państwu wszystkiego najlepszego w nowym roku przede wszystkim spokoju 

i... ciepło zapewniłam panie przewodniczący teraz tylko spokoju naprawdę i zdrowia. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękujemy bardzo czy jeszcze chciałby ktoś zabrać głos bardzo proszę Pan Dyrektor, 

zgłasza się jeszcze Sylwester Kozłowski kolego Sylwestrze już jak pan dyrektor zabierze głos 

to...  

 

Dyrektos SP w Jeziorku Zdzisław Dudzic 

- Panie przewodniczący panie i panowie radni panie burmistrzu Szanowni Goście, szanowni 

sołtysi w imieniu oczywiście naszych stowarzyszeń które działają i zajmują się oświatą czyli 

szkołami i przedszkolem istniejemy już prawie 10 lat i myślę że działamy dzięki wam. W 

takim stopniu jak to widać te nasze szkoły pięknieją są powiedziałbym wspaniale wyposażone 

coraz więcej jest pomocy i myślę że spełniają wszystkie kryteria jeśli chodzi o 

funkcjonowanie placówek oświatowych w naszym kraju. Oczywiście bez was z tego byśmy 

nie osiągnęli. Cieszymy się że widzicie taką potrzebę żeby te placówki istniały i za co 

oczywiście wam dziękujemy liczymy na dalszą współpracę i myślę że o nas nie zapomnijcie. 

Natomiast na koniec roku życzę wam przede wszystkim zdrowia bo to jest chyba 

najistotniejsze wszystko później się osiągnie. Także dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo panie dyrektorze pomożemy o głos prosi Sylwester Kozłowski.  

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękujemy bardzo o głos prosi kolega Bartek Dutkiewicz bardzo proszę.  

 

Radny Bartosz Dutkiewicz 

- Dziękuję bardzo też jak wszyscy korzystają z okazji też skorzystam chciałbym w imieniu 

swoim w imieniu koleżanki Ewy Pastuszyńskiej i przy wsparciu jeszcze naszych kolegów 

którzy są członkami OSP Nowa Słupia chciałbym zaprosić wszystkich mieszkańców którzy 

będą chętni także pana burmistrza pracowników gminy na powitanie nowego roku które 

chcemy jak zwykle zorganizować sylwestra wieczorem na rynku w Nowej Słupi od około 

godziny 23:00. Oczywiście będzie to na miarę naszych możliwości nie będzie jakiś koncertów 

i wielkich scen i kapel ale będzie miłe towarzystwo, będzie lampka szampana również 

bezalkoholowego też, będą fajerwerki uśmiechy i muzyka oczywiście zapewniona. A na ten 

moment też życzę wszystkim wszystkiego dobrego w nowym roku przede wszystkim zdrowia 

jak będzie zdrowie to wszystko inne też się poukłada spełnienia marzeń.  

 

 



  Protokołował        Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

 

Daniel Binkowski                        Rafał Piasecki   

 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

- Dziękuję bardzo, czyli sylwester marzeń w Nowej Słupi tak? Niekoniecznie trzeba jechać do 

Zakopanego bo tam tylko Zenek. Widzę, że już nie ma zgłoszeń do dyskusji. Ja ze swojej 

strony również bardzo serdecznie dziękuję wszystkim radnym pracownikom sołtysom za 

wspólny rok pracy ciężkiej, niełatwej. Mieliśmy wiele trudności i związanych i z budżetem i z 

inwestycjami to wszystko wałkuje się poprzez inflację też która utrudniała niejednokrotnie 

tutaj pracę nam bo musieliśmy przesuwać wielokrotnie środki na inwestycje ale udało się 

dotrwaliśmy do końca roku. Na następny rok no to cóż można tylko życzyć tego żeby to co 

zaplanowane można było zrealizować a osobiście to dużo zdrowia ciepła spokoju i pokoju 

takiego i w gminie i na świecie. Wszystkiego = dobrego na ten nowy 2023 rok. Przechodzimy 

do punktu 8 zamykam 70 sesje rady miejskiej bardzo serdecznie dziękuje wszystkim za 

udział. 

 

  

  


